
     Asi jsem to zakřiknul !! 

     Bylo to někdy koncem letošního ledna. V rámci všech možných inventur, statistik a uzávěrek 

souvisejících s loňským rokem mi tak hlavou probleskla vzpomínka na minulou zimu a na 

problémy, které jsme museli řešit. Průběh letošní zimy v souvislosti s topnou sezonou, probíhá 

relativně v klidu, ani ještě nebylo nutné řešit nedbalostí vzniklé požáry kontejnerů na komunální 

odpad. Liboval jsem si….. a řekl jsem to nahlas. To jsem neměl dělat!  Asi jsem to zakřiknul!! 

     8.2. jsme museli hasit kontejner na sídlišti (u č.p.40) a 13.2. ráno mi hlásili děti čekající na 

autobus doutnající kontejner v centru. Můj dobrý pocit z klidně probíhající zimy se rázem 

rozplynul. Oba dva vznikající požáry byly zlikvidovány v zárodku uhašením ohniska, proto Vám 

mohu s jistotou oznámit, že byly způsobeny nevyhaslým žhavým popelem, který tam vysypal 

někdo z okolních domů. Byli to naši občané, kteří se nepřesvědčili, že je popel vyhaslý a mohou ho 

bez obav nasypat do kontejneru. Tentokrát to dobře dopadlo, ale co příště…???  

     Dovoluji si Vás požádat o zodpovědný přístup při nakládání  s popelem a nevyhaslým palivem. 

Věřím, že to nikdo z nás nedělá úmyslně a oba výše uvedené případy se staly jen v důsledku 

nedbalosti. Všímejte si svého okolí a nebojte se případně upozornit třeba i nedbalého souseda na 

možné nebezpečí vzniku škod. Ve finále jsou opravy, nebo nákupy nádob na odpad hrazeny z peněz 

nás všech. 

        L. Škůrek, starosta Pastviny 

 


